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Abstract:

This thesis presents a study of the term "imagination" in the Arab
Romantics, such as Akkad, Shukri, Gebran, Naima, and Shabi ... Through
their critical discourse in a collection of their works . It is a study of
terminology and descriptive mainly,It is trying to control the meanings of
that term in its various monetary contexts, and the various conceptual
relations within the mechanism of conventional, and then reach the
dimensions through the perception of the theory of imagination they
have.

key words: Term imagination _Romanticism.
Abstrait:

Cette thése présente une €tude du terme «imagination» dans les
romantiques arabes, tels que Akkad, Chukri, Gebran, Naima et Chabi ...
Grace a leur discours critique dans une collection de leurs ceuvres. C'est
une ¢tude de terminologie et descriptive principalement, elle tente de
contrdler les significations de ce terme dans ses différents contextes
monétaires, Et les diverses relations conceptuelles dans le mécanisme du
classique, puis atteignent les dimensions a travers la perception de la
théorie de I'imagination qu'ils posseédent.

Mots clés: Term imagination _Romantisme.





